
1

Uitnodiging voor de jaarvergadering
SAV

d.d. 18 maart 2011

Aanvang 20.00 uur in de kantine

Agenda
1. Opening door de voorzitter.
2. Mededelingen en ingekomen stukken.
3. Goedkeuring tekstueel notulen vorig jaar.
4. Goedkeuring jaarverslagen: Bestuur

Medische commissie
Ledenadministratie
Jurycommissie
Jeugdcommissie
Technische commissie
Redactie Sprinter
Wedstrijdorganisatiecommissie
Kantinecommissie
Coryfeeën
St. Hup (ter inzage in de kantine)

5. Verslag van de penningmeester (ter inzage in de kantine).
6. Verslag van de kascontrolecommissie.
7. Verkiezing kascontrolecommissie.
8. Begroting (ter inzage in de kantine).

a.  contributieverhoging volgens de algemene prijsindex en verhoging KNAU-
contributie.

9. Verkiezing van het bestuur:
Aftredend en herkiesbaar: Lilian Blokker, Tom Beertsen en Peke de Vries.

10. Inventarisatie rondvraag.

gezellig borreluurtje Na!!!!!

Pauze

11. Rondvraag beantwoorden.
12. Kei & Pluim
13. Afsluiting Algemene Ledenvergadering door de voorzitter.
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Notulen

Notulen Jaarvergadering SAV dd. 19 maart 2010

Aanwezig: het bestuur bestaande uit Piet Blokker
(voorzitter), Abdel el Amrani (penningmeester),
Lilian Blokker (secretaris), Tom Beertsen, Peke
de Vries, Margreet Broersen, Cees Meijer en 25
leden

Afwezig met bericht:
Jan Ettes, Marjon de Haas, Irene Hetteling en
Jetze Douwe Sandstra.
Afwezig zonder bericht: alle overige leden

1. Opening en vaststellen agenda
Piet heet allen, mede namens het bestuur van
harte welkom en noemt de afberichten. Eigenlijk
had hij wat meer leden verwacht. Nel notuleert
ook dit jaar deze jaarvergadering.
Lilian is met zwangerschapsverlof geweest.
Welkom terug. Van harte gefeliciteerd met
Martijn. Hierdoor is er wat miscommunicatie
geweest en staat de contributie-verhoging niet
op de agenda. Evenals de Ledendienst. Dit
worden 8a en 8b op de agenda. Alle aanwezigen
zijn zeer actief binnen de vereniging, maar de
overigen zullen ‘moeten’. Daarvoor heeft het
bestuur een voorstel m.b.t. de Ledendienst.
Terugkijkend op 2009 kan geconstateerd worden
dat het op sportief gebied een zeer succesvol jaar
is geweest. Er waren vele kampioenen binnen
SAV. Ook is de vereniging op 17 januari 2010 tot
sportploeg van West-Friesland gekozen.
Verder is de nieuwe accommodatie gerealiseerd
en is er nieuw wedstrijdmateriaal aangeschaft.
Toch ook wat negatieve ervaringen. Het aantal
vrijwilligers loopt terug waardoor evenementen
geschrapt moeten worden zoals de Polderloop in
Andijk. Voor deze evenementen moeten de
verkeersregelaars gecertificeerd zijn. Daarvoor
moet men een cursus van één avond volgen.
Voor de Kloetloop op 11 april as. is nog geen
kantinepersoneel gevonden. De kantine draait
nog steeds op de naam van Jan Ettes.

2. Mededelingen en ingekomen
stukken.
Geen mededelingen en ingekomen stukken.

3. Goedkeuring tekstueel notulen
2008.
Punt 11: Tiny Bakker moet zijn Rini Bakker.
Punt 1: Het metselwerk zal gedaan worden door
SAV, SVV en de Tourclub.

4. Goedkeuring jaarverslagen
Bestuur. Bedankt Lilian.
BAScie. Bedankt Joan.
Medische commissie. Bedankt Koos. In mei is er
een cursus AED + reanimatie.

Jurycommissie. Bedankt, Paulien.
Jeugdcommissie. Bedankt, Paulien.
Sportief Wandelen. Bedankt Jetze Douwe
Sandstra.
Redactie Sprinter. Marjon bedankt. SAV heeft
een kopieerapparaat gekocht.
Kantinecommissie. Bedankt Ria.
Technische Commissie. Cees bedankt.
Stichting Hup.
Ledenadministratie. Het aantal pupillen klopt
niet. Nu 67. Irene zal daar naar
gevraagd worden. Recentelijk is de ledenlijst
geschoond. Nieuwe leden zouden na
een paar keer meetrainen een formulier moeten
krijgen van de trainer en dit
formulier ook weer in moeten leveren bij
dezelfde trainer. Dit punt zal op de
agenda staan van het trainersoverleg op 8 april
as.

5. Verslag van de penningmeester.
Het verslag wordt uitgedeeld.
Martin: Het kopieerapparaat is eigendom van
SAV. Zouden andere verenigingen daar gebruik
van mogen maken?
Johan Laan: Hoe wordt er afgerekend met SSV?
Paulien: Voor de jeugd zijn bussen gebruikt.
Waar vind ik die terug? Onder jeugdactiviteiten.
Martin: Afrekening gas (Zouaven). Hoe zit dit? De
gasmeter staat op Zouavengrond. Het
Nutsbedrijf stuurt onze rekening naar de
Zouaven.
Ruud Wierenga: Wat zijn wedstrijdkosten? O.a. de
inschrijfgelden.
Jos: Schoonmaakkosten kantine? Het
schoonmaakbedrijf maakt de kantine schoon. De
kleedkamers worden door vrijwilligers
schoongemaakt in de maanden dat ze niet
gebruikt worden door het Martinuscollege. Per 1
april komt er op rekening van het
Martinuscollege een schoonmaakbedrijf
schoonmaken.

6. Kascontrole.
De boeken zijn gecontroleerd door Menno Faber
en Johan Laan. Zij hebben een hele avond Abdel
het vuur na aan de schenen gelegd. Zij hebben
de administratie gecontroleerd en in orde
bevonden. Het advies is dan ook de
penningmeester décharge (= vrijwaring) te
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verlenen. De vergadering gaat hiermee akkoord.

7. Verkiezing kascontrolecommissie.
Johan Laan is volgend jaar de voorzitter van de
kascontrolecommissie. Nieuw lid Tine Eggers.
Als reservelid meldt Hans Schouten zich.

8a. Voorstel van het bestuur tot
contributieverhoging.
Zonder goedkeuring van de vergadering van de
voorgestelde contributieverhoging kan de
begroting niet goedgekeurd worden.
Martin: Is het niet praktisch en handig de
vergadering toestemming te vragen jaarlijks de
verhoging van de KNAU door te berekenen in de
contributie?
Hans Bleeker: Of vast jaarlijks met 1 €?
Uiteindelijk gaat de vergadering akkoord met de
voorgestelde verhoging.

8. Begroting 2010.
De trainerskosten zijn omlaag gegaan omdat de
vereniging geen hoofdtrainer meer heeft. De
taken van de hoofdtrainer liggen nu bij de
Technische Cie.
We hopen dat dit jaar een nieuwe website kan
worden geopend. Deze worden door een
vrijwilliger gemaakt. Kosten dus lager.
De begroting 2010 wordt door de vereniging
goedgekeurd. Abdel bedankt.

8b. De ledendienst.
Omdat er steeds minder vrijwilligers zijn, is

het bestuur genoodzaakt voor te
stellen een Ledendienst in het leven te roepen.
Het plan is dat alle leden iets doen voor de club.
Zo niet boete van € 25,00. Dit gaat gelden voor
leden vanaf 16 jaar.
Het is de bedoeling vanavond opmerkingen te
inventariseren. Met deze opmerkingen gaat het
bestuur dan aan de slag om een goed voorstel op
papier te zetten. Alles valt en staat met een
goede coördinator. Ook zal waarschijnlijk het
huishoudelijk reglement aangepast moeten
worden.
Opmerkingen:
- Eerst geld innen, na klus terugstorten.
- Boete moet in verhouding staan tot de

klus.
- Boete moet hoog genoeg zijn, anders laat

men het toch zitten.
- Leden moeten wel NUTTIG ingezet

worden.
- Formulieren maand voor contributie-

inning in laten vullen.
- Meerdere opties invullen. 1e keus, 2e keus

etc.

-vervolg: Notulen 9. Pauze.
Inventarisatie rondvraag.

10. Rondvraag
Marica:
Het materialenhok staat regelmatig open. Cees
zal de trainers hierop attenderen.
In het weekend altijd voetballers in de
survivalhindernissen. SSV zal Zouaven hierop
aanspreken.
Jolanda :
Hoe is het beleid van de vereniging m.b.t.
trainers mee naar NK-wedstrijden? Margreet: Er
is geen beleid op. Het is nu zo: Trainers AB-
junioren gaan op vrijwillige basis mee, Door de
trainers van de CD’s kan een verzoek ingediend
worden bij het bestuur m.b.t. het declareren van
de reiskosten. In het trainersoverleg zal hierop
teruggekomen worden.
Meisjes junioren C trainen met te zware speren.
Zijn er speren met het juiste gewicht of worden
ze aangeschaft? Ze staan al op de bestellijst.
Jos Timmerman, SSV:
SSV wil een klok buiten. Niet zo’n goed idee
i.v.m. vernielingen. Er wordt een grote klok
achter het raam van de bestuurskamer geplaatst.
Robin:
Het middenveld moet geëgaliseerd worden.
Mensen gaan nu door hun enkel. Peke zal dit
weer aankaarten bij de gemeente.
Kay:
Hoe zit het met de PR binnen de vereniging? SAV
heeft geen PR medewerker. Het is een vacature.
Het zou heel prettig zijn als iemand dit op zich
zou willen nemen.
Saskia:
Vorig seizoen werden C-junioren ingezet terwijl
er genoeg B-junioren zijn. Dit jaar is dat weer het
geval. Sommige B-dames voelen zich gepasseerd.
Waarom gebeurt dit? Margreet: dit zijn vragen
die aan de TC gesteld moeten worden. Het doel
van de club is in ieder geval: zo hoog mogelijk te
eindigen. Een oplossing zou kunnen zijn een 2e
team. Voor dit jaar tekort dames, misschien
volgend jaar voldoende.
Crosscie. jeugd. Is het een idee ook de
survivaljeugd briefjes hiervoor mee te geven?
Robin en John hebben al initiatieven genomen
voor meer deelnemers o.a. deze.
Martin:
Kan er iets gezegd worden over de reden van

vertrek van Roald Hetteling?
Het verwachtingspatroon klopte bij beiden niet.
SAV en Roald zijn in goed overleg uit elkaar
gegaan.
Is het een idee tijdens de vrijwilligersavond
aandacht te besteden aan het feit dat de
voorzitter 12,5 jaar in functie is? De voorzitter zit
al wel zo lang in het bestuur, maar is in maart
2001 Lilian opgevolgd in de functie van
voorzitter.
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11. Verkiezing van het bestuur.
Aftredend en herkiesbaar Piet Blokker en
Margreet Broersen.
Beiden worden herkozen!

12. Kei & Pluim
De pluim 2010 is voor John de Wit. Hij heeft de
districtscrossen nieuw leven ingeblazen. De
organisatie was op sterven na dood. John heeft
uiteraard samen met enkele andere
enthousiastelingen, de organisatie weer stevig in
de steigers gezet. Bedankt! Piet overhandigt de
pluim en de bloemen.
Dan de kei. De kei gaat dit jaar naar Addis Riet.
Een kei van een atleet. Indoor en outdoor
Nederlands kampioen op de 800 meter. Hartelijk
gefeliciteerd en ga zo door!

13. Sluiting.
Piet sluit de vergadering met nog een mededeling
over een 4-daagse reis naar Parijs van 8 t/m 11
oktober as. Je kunt dan de 20 van Parijs lopen op
10–10–10. Meld je aan, de reservering geldt tot
31 maart. Hij bedankt alle aanwezigen hartelijk
voor hun inbreng. Er kan nog nagepraat worden
onder het genot van hapje en een drankje.

Nel

-vervolg: Notulen

Bestuur

Het bestuur van SAV bestond dit jaar uit:
Voorzitter Piet Blokker
Secretaris Lilian Blokker
Penningmeester Abdel el Amrani
Algemene Leden Tom Beertsen

Peke de Vries
Cees Meijer
Margreet Broersen

In 2010 heeft het bestuur 12
bestuursvergaderingen gehouden.

In januari  werd ons nieuwe gebouw opgeleverd.
Door het winterweer kon het water nog niet
worden aangesloten. Margreet ging shoppen
voor de inrichting van de bestuurskamer en de
uitnodigingen voor een feestelijke opening lagen
klaar om verstuurd te worden.

In februari spraken we over de “Ledendienst”.
We besloten om dit in de jaarvergadering aan de
leden voor te leggen. De insteek van dit project is
om ieder lid of een ouder van een jeugdlid te
laten meewerken/-helpen aan een zelf gekozen
activiteit. U kunt daarbij o.a. denken aan
kantinedienst, jureren, klussen en schoonmaken.
We keken deze maand ook terug op de opening
van ons prachtige nieuwe gebouw. Er was ruime
belangstelling en zoals altijd was het beregezellig.

In maart werd de website opnieuw ingericht en
we kregen er positieve reacties op.
We concludeerden dat ons
traininigspakkenwedstrijd (dit keer bij Hollandia)
gelijk viel met de Kloetloop. We hadden echt
geprobeerd te voorkomen, maar i.v.m. de
wedstrijdagenda en de wens van Hollandia kon
het dit keer niet anders.

In april waren er geen bijzonderheden naast het
reilen en zeilen van de vereniging.

In mei bespraken we de offerte voor de bouw van
de prachtige plantenbak die we voor de
kleedkamers wilden laten plaatsen. Inmiddels
heeft u allemaal het resultaat mogen
bewonderen.
De voorzitter benoemde een nieuw vast
agendapunt voor het komende anderhalf jaar.
SAV zal in oktober 2011 haar 60e verjaardag
vieren. We spraken over het opzetten van een
feestcommissie die de touwtjes in handen zal
gaan nemen. Inmiddels is die commissie een feit
en zijn er al 5 vergaderingen gehouden.

In juni en juli spraken we over diverse
operationele zaken zoals de vrijwilligersavond,
een bloemetje voor een gouden echtpaar,
schilderwerkzaamheden op de baan en
schoolsport-dagen.

In augustus ging de vrijwilligersavond gelukkig
door. Nadat we dit evenement vorig jaar hadden
gecanceled vonden we het erg leuk om dit jaar
weer de jeu de boule ballen van de plank te
halen. Abdel hield als wedstrijdleider de
uitslagen bij op de laptop. Dus er is vast en zeker
niets misgegaan met de puntentelling. Het weer
was ons positief gezind en de drankjes en bbq
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-vervolg: Bestuur
lieten we ons weer goed smaken.
In de Middenstander verschenen, net als vorig
jaar, diverse advertenties om onze medaille-
winnaars uit diverse categoriën te feliciteren.

In september wist voorzitter Piet weer 10 man/
vrouw op de fiets te krijgen voor de jaarlijkse
Rabofietsdag. Gezelligheid met elkaar en € 250,-
voor de clubkas.
De commissie ledendienst ging deze maand
officieel van start. Wij zijn reuze blij met de inzet
van John de Wit en Hans Bleeker.

In oktober ging de vergadering grotendeels over
de ledendienst. De commissie ledendienst
vergaderde met ons mee. Door goed overleg en
goede afspraken heeft de commissie een mooi
stuk op papier gezet.

In november spraken we over het Running Team
West Friesland waarbinnen jonge westfriese
looptalenten beter gecoached en getraind
worden. Een initiatief van onder meer
bestuurslid Cees Meijer.

Ìn december, tussen de feestdagen door, hadden
we het alweer over de jaarvergadering,
jaarverslagen, begroting en het SAV 60 jaar
feest.
Noteer alvast in uw agenda: zaterdag 22 oktober
a.s. overdag festiviteiten voor jong en oud op de
atletiekbaan en ’s avonds een daverend feest/
reunie.

Namens het bestuur
Lilian Blokker
secretaris

 Medische cie.
Jaarverslag Medischecommissie 2010
Zoals de meeste jaren was het ook nu de
bedoeling om te beginnen met de Indoor in de
Sluis maar, door de gebrekkige deelname konden
de
voorbereidingen in weer in  de kast, zoals later in
’t jaar ook bij de Uitsmijterbokaal en jawel weer
bij de Indoor.
Na de opening van de het prachtige nieuwe
gedeelte kwam daar de aankleding van de EHBO/
Massageruimte ook op het programma.
Op 1-4 Stond de Kloetloop op ’t programma met
2 masseurs van buiten SAV was de massage in
goede handen en EHBO vereniging van Stede
broec plakte de nodige pleisters.
Op 17-04 was de pupillencompetitie waar zo wel
de EHBO als de massage in mijn handen was.
In de maand mei werd in samenwerking met de
Vrijwilligerscentrale van Hoorn en SSV een
reanimatieavond verzorgd.
Na ’n afgelaste Uitsmijterbokaal kon de EHBO van
Stede broec thuis blijven.
12 september was het de beurt aan SSV met de
Survival run: door 3 masseurs werden 25
personen gemasseerd.
2-10 Clubkampioenschappen op de baan met
EHBO en massage door mij verzorgd.
En het laatste onderdeel dit jaar was de SAV-
cross op de nieuwe locatie de EHBO was in
handen van ’n aantal SAV-vrijwilligers.
Hierbij wil ik de vrijwilligers bedanken en ik hoop
in 2011 weer een beroep op hen te mogen doen.

Koos Jong.

 Ledenadministratie
2006 2007 2008 2009 2010

Minipupillen 2 2 9 0 6
Pupillen 7 5 7 6 7 5 *59 7 4
Junioren C/D 65 63 6 1 64 64
Junioren A/B 65 26 25 26 32
Senioren 4 7 29 3 1 30 35
Masters 35 4 7 43 45 5 1
Recreanten 35 201 188 180 1 7 3
Totaal 324 444 432 403 435
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Jeugdcommissie

Jurycommissie
In 2010 gaat het regelen van jury grotendeels
via e-mail.

Het aantal juryleden is neemt iets af. Veel
juryleden die jaren jureerden bij SAV en soms al
lange tijd verder geen binding meer met de
vereniging hadden, stoppen er helaas mee. We
hebben nu in totaal 65 juryleden, maar omdat er
op de officiële jurylijst veel juryleden staan die
niet meer jureren omdat ze al veel andere dingen
voor SAV doen, blijven er circa 35 actieve
juryleden over.

Er zijn in 2010 5 wedstrijden door SAV
georganiseerd. En met de hulp van de juryleden
en andere vrijwilligers is dit allemaal goed
verlopen.
We willen daarom alle juryleden en andere
vrijwilligers bedanken voor hun inzet in het
afgelopen jaar.

Paulien de Wit

De jeugdcommissie bestond in 2010 uit de
volgende mensen: Lillian Hauwert, Carla
Beertsen, Marion Dekker, Robin van Kalsbeek en
Paulien de Wit.
Marica Onos verzorgd ook dit jaar de
clubrecords, het PR-klassement en de jeugdhoek
in de Sprinter voor de jeugdcommissie.
Jeroen en Linda Sinnige verzorgen het
inschrijven voor wedstrijden van de pupillen;
Margreet Broersen verzorgd het inschrijven
voor wedstrijden van de junioren.
In oktober 2010 zijn Jeroen en Linda Sinnige
gestopt met het verzorgen van de inschrijvingen
voor wedstrijden van de pupillen.
Marion Dekker heeft in december haar laatste
vergadering bijgewoond.

De jeugdcommissie heeft in 2009 11x vergaderd.

De jeugdcommissie bestaat in 2010 alleen nog

maar uit ouders. Wij zijn dan ook dringend op
zoek naar ouders die een aantal taken kunnen
overnemen. Met het stoppen van Jeroen en
Linda Sinnige wordt het inschrijven van de
pupillen door Paulien de Wit gedaan, TIJDELIJK,
omdat zij binnen de jeugdcommissie al veel
andere taken heeft.

Het inschrijven voor wedstrijden via de website
gaat goed, alleen wordt het aantal kinderen die
aan een wedstrijd meedoen wel minder.

Net als ieder jaar zijn er ook dit jaar weer
jeugdtrainers/hulptrainers gestopt, maar
gelukkig hebben we ook weer nieuwe trainers.
Tijdens de zomervakantie (bouwvak) zijn de
trainingen dit jaar weer gewoon doorgegaan.
Ook gaan de trainingen met weer en wind gewoon
door. Met alle sneeuw was dit best wel eens
aanpassen en kon er vooral alleen veel gelopen
worden terwijl we natuurlijk alle onderdelen aan
de jeugdleden willen aanbieden.

Bij de pupillencompetitie mochten vier teams
met de finale meedoen; de meisjes pupillen C
(8e), de meisjes B pupillen (5e), de meisjes
pupillen A1 (3e) en de meisjes pupillen A2 (4e).
De meisje junioren C, hebben landelijk zeer goed
gepresteerd, de ploeg van de meisjes C werd 2e
van Nederland.
Bij de D-/ en C-spelen hebben de atleten van SAV
ook weer diverse medailles behaald en ook bij
het NK-meerkamp vielen er SAV-meiden in de
prijzen.

De jeugdcommissie heeft ook dit jaar weer het
één en ander voor de jeugd georganiseerd.
*Als afsluiting van het crossseizoen zijn we
wezen bowlen.
*Dit jaar was er voor de pupillen het
Tekenfilmkamp.
*In oktober heeft weer het juniorenkamp
plaatsgevonden. Het vinden van een passende
(niet al te dure) locatie wordt al moeilijker,
*Dit jaar was de oliebollentraining ‘s avonds, met
circa 120 deelnemers was het een geslaagde
training.
*Ook was er weer een ouder-kind wedstrijd. Ook
dit werd door de ouders goed ontvangen.

Het aantal deelnemers aan de SAV-crossen blijft
op dit moment gelijk. We hebben het tijdstip van
13.00 uur naar 11.00 uur verplaatst. Het aantal
atleten dat meedoet aan de districtscrossen is al
een aantal jaren hetzelfde. Tijdens de finale
hebben de meisjes D2 in het ploegenklassement
een 2e plaats behaald en de meisjes junioren C
werden in het ploegenklassement 3e.

F
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Redactie Sprinter

technische
commissie

De jeugdcommissie wil iedereen die ons
geholpen heeft met de verschillende activiteiten
en natuurlijk alle jeugdtrainers bedanken voor
hun hulp en inzet.

De jeugdcommissie

-vervolg Jeugdcommissie:

De technische commissie vergadert  1 keer per 6
weken en bestaat uit de leden Lilian Hauwert,
Rob Ruitenberg, Margreet Broersen ,Erick
Sinnige en Cees Meijer.
Ieder lid heeft een eigen taak in deze commissie:
Lilian: Materialen en competitieploegen
Erick: krachthonk
Margreet:  algemene zaken waaronder opleiding
en competitieploegen
Rob: algemene zaken en onderhoud
Cees Meijer: veiligheid en trainers

De vereniging heeft een uitstekend jaar achter de
rug met een aantal hoogtepunten, waaronder:
damesploeg gepromoveerd en diverse
jeugdploegen hoog in de ranglijsten.

En natuurlijk nog nooit zoveel edelmetaal bij de
diverse Nederlandse Kampioenschappen.
De wens voor dit jaar is dat de herenploeg een
klasse hoger zal promoveren.

Maar er zijn ook een paar grote aandachts-
punten, zoals:
opleiding van het kader, juryleden, trainers en
begeleiding.
Kortom vrijwilligers om iets voor onze club en
atleten te betekenen!!!

In 2010 is er 8x een Sprinter mét Bikkel
uitgekomen waarvan het februari/maartnummer
een erg dikke was, want daar zaten de
jaarstukken bij. Het insturen van de kopij verliep
elke keer goed.

Ger Heinsius verzorgt ieder jaar het
advertentiebestand, zodat we aan het begin van
een nieuw kalenderjaar weer een aantal pagina’s
met advertenties hebben liggen, die vervolgens
het hele jaar in de Sprinter ingevoegd worden
door Ria Faber met haar raap- en nietploeg.

Ook Jos Struijs en Tom Beertsen zijn bij elke
Sprinter betrokken, want zij zorgen voor de
vermenigvuldiging van de bladen. Verder kan
Marjon voor elk nummer rekenen op een aantal
vaste schrijvers die voor mooie stukjes zorgen:
Marica Onos zorgt voor zowel de Jeugdhoek als
de Baanhoek en Piet Blokker is met zijn
Bestuurlijkheden ook telkens van de partij.

Het aanleveren van de kopij voor de Bikkel
verliep telkens goed, dit is vooral het geval nu
Fleur Beemster de snelle jongens en meisjes
achter hun broek aan zit, zodat zij op tijd hun
‘stukkie’ inleveren. De vele verslagen met
lekkere, modderige actiefoto’s werden met veel
plezier door Marjon ingevoegd. Bij SSV is een
tijdje geleden een start gemaakt met een
jeugdrubriek “Even voorstellen” en die loopt nu
erg lekker. De senioren hebben een vragenlijst
die telkens met veel enthousiasme wordt
ingevuld én ingeleverd.

Voor het jaar 2010 kunnen we wederom zeggen:
het verliep als een speer! Dus hopen we dat het
ook voor 2011 zo goed gaat! Foto’s zijn altijd
welkom, mits niet ingevoegd in Word of Excel.
Graag als los bestand (zo groot mogelijk) aan een
mail hangen en per mail 1 foto sturen. En graag
álle bijdragen digitaal inleveren, want er is geen
tijd om dit alsnog in te typen.

Hiermee bedankt de redactie iedereen voor de
geschreven bijdragen en de anderen voor het
maken (drukken, rapen, nieten) én bezorgen van
de Sprinter/Bikkel.

Marjon de Haas
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De eerste loop van dit kalenderjaar was de
Kaagloop.
Door de goede organisatie van Johan Koomen
werd het de commissie gemakkelijk gemaakt.
Er heeft veel jeugd meegedaan en bij de
volwassenen hetzelfde aantal als voorgaande
jaren.
Na twee maanden niets werd er op 31 maart
gestart met de dorpenlopen.
In Lutjebroek werd er als eerst gelopen, waar
weer veel jeugd aan de start stond.
Op 7 en 14 april werd er in Grootebroek en
Bovenkarspel gelopen. Het aantal deelnemers
was erg laag.
Ik hoop dat wij als Commissie hier wat
verandering in kunnen aanbrengen.
De vierde plaats waar werd gelopen was in
Hoogkarspel. Hier heel veel deelname.....
gelukkig.
De laatste van de vijf werd in Venhuizen gelopen.
Ook hier weinig deelname.
Drie dagen na Lutjebroek werd de Kloetloop
georganiseerd en wel op 11 april.
Hier deed veel schooljeugd aan mee waardoor
het aantal deelnemers hoog was.

Nu was het tijd voor een lange vakantie. Ieder
jaar was dat tot oktober waar we dan de Vestloop
organiseerden.
Maar na vele jaren is deze loop geschrapt van de
kalender. Het aantal deelnemers was daar sterk
verminderd.
Dus is nu de eerste loop na de vakantie de Cross.
Dit jaar voor het eerst op een andere plek. In het
Streekbos werd een mooi parkoers uitgezet.
Alle deelnemers waren vol lof en wij als
commissie waren zeer gelukkig met deze
verandering.
De laatste loop op de Kalender was in Westwoud,
waar de Oosterpolderloop werd gelopen. Omdat
deze loop gelijk was met de cross in Spierdijk was
de opkomst laag.
Ik hoop dat wij als wegwedstrijd commissie het
volgende kalenderjaar wat veranderingen
kunnen aanbrengen en dat er met een aantal
dorpenlopen wat meer deelnemers komen.

Wij  willen alle medewerkers bedanken die ons
hebben geholpen in 2010.

Kantinecommissie

wegwedstrijdorganisatie
commissie

28 maart eerste wedstrijd, alleen kogelslingeren.
Zeer rustige dag voor de kantine, met weinig
omzet.
Kloetloop op 11 april. Vrij rustig in de kantine,
ondanks redelijke deelname. 2 Medewerkers
achter de bar was ruim voldoende.
17 april leuke dag met redelijke omzet  voor de
kas.
28 mei avondwedstrijd Schadebergcircuit met
goede deelname maar matige omzet.
19 juni jeugd olympische dag weinig deelname,
koud weer , dus weinig verdiend.
27 juni run-bike-run  matige opbrengst .
Clubkampioenschappen op 3 okt was vrij rustig.
1 a 2 personen achter de bar, maar toch een
redelijke omzet.
10 okt scholierenveldloop lage omzet door te
weinig deelname.

 Dit jaar werden  ook weer enkele keren
klaverjasavonden georganiseerd, maar steeds
met weinig deelname.

Dank aan alle vrijwilligers die kantinediensten
gedraaid hebben, en we hopen dat we volgend
jaar ook weer op jullie kunnen rekenen.

Voor het komende jaar staan er weer een aantal
wedstrijden  op het programma waar we dan
weer de kantinediensten voor verzorgen.

Ria Struijs
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 Commissie
wegatletiek

Sportief Wandelen

Helaas hebben we
geen  jaarverslagen

ontvangen van:

 recreanten

 Accomodatie- en
baanonderhoud

L

Ledendienst

Coryfeeën
Waarschijnlijk niet zo bekend als de atleten, maar
SAV heeft ze wel.
Wie zijn deze coryfeeën? (Oud-)leden, die Vutten
of gepensioneerd zijn en de vereniging nog
steeds een zeer warm hart toedragen.
Wat doet deze groep van ongeveer 10 mannen/
vrouwen?
Alle voorkomende werkzaamheden, zoals:
reclameborden  langs de baan bevestigen, het
plafond in de w.c.  vernieuwen, de zolder
opruimen, klussen op en langs de baan worden
aangepakt, de buiten- en binnenkant van de
kantine wordt schoongemaakt, er wordt
geschilderd, indien nodig, en rotte houtdelen
worden vervangen, kasten worden opgeruimd en
schoongemaakt.
En zo zijn er nog veel meer werkzaamheden die,
zonder dat iemand daar erg in heeft, zomaar
worden gedaan.
Dankzij deze coryfeeën.
Wilt u zich ook aansluiten bij dit groepje mensen,
neem dan even contact op met onze voorzitter,
de heer Piet Blokker. Hij kan u de weg wijzen.

Een coryfee

penningmeester
verslag ligt ter inzage vóór de vergadering
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Functie Naam Jaar aantreden Jaar aftreden

Voorzitter Piet Blokker 1998 2013
Secretaris Lilian Blokker 2003 2011
Penningmeester Abdel el Amrani 2009 2014
Algemeen lid Peke de Vries 1999 2011
Algemeen lid Tom Beertsen 1999 2011
Algemeen lid Cees Meijer 2009 2014
Algemeen lid Margreet Broersen 2008 2013

Kascontrolecommissie:

Johan Laan voorzitter
Tine Eggers algemeen lid
Hans Schouten reserve

Ereleden:
Leendert Logger, Tini Botman, Eugène en René
Appelman, Klaas Veul(†), Nico Grent, Arie Rood,
Henk Knol (†), Martin Vleerlaag, Remmert
Koomen.

Gouden sprinter:
Obe van der Klei

Leden van verdienste/zilveren sprinter:
Rien Broersen, Jan Ettes, Petra Visser, Tames
van Zwol en Jan en Ria Hauwert

Bronzen sprinter:
Bert van Elswijk, Jaap Visser, Gerrit Visser (†),
Ton Sjerps, Bert Kreuk, Corrie Reus en Ineke
Plukkel.

Pluim:
Yvonne Haakman, Fam. Konink, Fam. Hauwert,
Henny Koorstra, Thonny Vleerlaag, Jan Reus,
Richard Bot, Tine Eggers , Gerda Veul, Ger
Heinsius, Betty Rezee, Jan Blom , John Reus,
Piet Blokker, John de Wit.

Keien:
John Boogaard, IJsselmeer estafetteploeg,
Marsploeg (scholympische dag), SOS-ploeg, Jos
Schaper en Vincent Onos (2003 en 2004), Els
v.d. Jagt en Maarten Jak,  Anita Baas (New York
marathonploeg), Jeugdtrainersstaf meisjes D,
Richard Bot en Addis Riet.


